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          Sprawozdanie  
  z działalności Przewodniczącego i Zarządu Osiedla “Staszica” 
                    za rok 2023 r. 

 

22 lutego o godz.17.00 w szkole Podstawowej Nr 19 odbyło się zebranie wyborcze.  
Do Zarządu Osiedla Staszica wybrano skład: 

1. Monika Brachaczek - przewodnicząca 
2. Jacek Majewski - członek od 12.04.2023 r. zastępca przewodniczącej 
3. Emilia Świrko - członek 
4. Adam Łukasik - członek 
5. Kamil Surmiak - członek 
6. Dawid Bielecki - członek 

Zarząd Osiedla Staszica ma swoja siedzibę na ul. Opolskiej 4. 

W dniu 12.04.2023 r. w czasie posiedzenia Zarządu Osiedla powołano Jacka Majewskiego 
na zastępcę przewodniczącej. 

Przez 10 miesięcy od czasu powołania Zarząd odbył 5 protokołowanych posiedzeń. 
Odbywały się w formie stacjonarnej. Niektórzy członkowie korzystali z formy zdalnej. 

Liczba mieszkańców osiedla (wg stanu na dzień 31.12.2022 r.): 4679 

Na Osiedlu Staszica zasoby mieszkaniowe mają dwie spółdzielnie: 
1. Górnicza Spółdzielnia Mieszkaniowa 
2. Spółdzielnia Mieszkaniowa Nowa. 

 

W 2023 r. Zarząd Osiedla Staszica przekazał środki finansowe w kwocie 3450 zł. na usługi: 

1. Piana na Festyn Rodzinny w Przedszkolu Publicznym nr 21 
2. Urządzenia dmuchane na Festyn w SP 19 
3. sKuMaJ Team na bal w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Jastrzębiu-Zdroju. 



W 2023 r. Zarząd Osiedla Staszica złożył następujące wnioski: 

1. Do SM Nowa oraz GSM wnioski o usunięcie wraków.  
SM Nowa ustanowiła wewnętrzny regulamin na podstawie którego pozbywa się wraków 
ze swoich parkingów. 

2. Do Pani Dyrektor MOSiR o remont boiska do piłki plażowej oraz wymianę piasku. 
Wymieniono piasek oraz wykoszono boisko. 

3. Do GSM o ustawienie lustra parkingowego na ul. Opolskiej.  
Lustro zostało zamontowane co zdecydowanie zwiększyło bezpieczeństwo w tym 
miejscu. 

4. Do Pana Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji o wymianę ławek 
przy alejce działki nr 359, 360. 
Brak finansów w tym roku budżetowym. 

5. Do Pana Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji o uzupełnianie 
ubytków w drogach. 
Ubytki w drogach sukcesywnie uzupełniane. 

6. Do Pana Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji o wymianę 
nawierzchni drogi na ul. Poznańskiej. 
Brak finansów w tym roku budżetowym. 

7. Do Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej o naprawę urządzeń na placu 
zabaw na ul. Wrocławskiej. 
Została wymieniona karuzela. 

8. Do GSM o przycięcie krzewów. 
Krzewy zostały przycięte. 

9. Do GSM o zacienienie ławek na placu zabaw działka nr 344/2. 
Prace na wiosnę 2024. 

10. Do MZK o przywrócenie linii komunikacyjnej na ul. Opolską. 
Przywrócenie komunikacji przy nowym rozkładzie jazdy, czerwiec 2024 r.  

11. Do Policji oraz Pana Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
o przejścia dla pieszych na Osiedlu Staszica. 
Policja dokonała lustracji Osiedla. Wszystkie przejścia zgodne z literą prawa. 
Zlikwidowano te, które nie odpowiadały przepisom rozp. Ministra Infrastruktury z dnia 
03.07.2003 r. 

12. Do Wydziału Ochrony Środowiska o rośliny ozdobne. 
Akcja “Dzień Drzewa” na terenie ZS Nr 2 im. Wojciecha Korfantego zasadzono Wiśnie 
Japońskie, trawy Miskanty oraz krokusy. 

13. Do Pana Prezydenta Romana Foksowicza o zamontowanie słupków wzdłuż chodnika na 
ul. Wrocławskiej przy III LO. 
Zamontowano słupki blokujące. 

14. Do Pana Prezydenta Romana Foksowicza z prośbą o pośredniczenie w rozmowach z 
właścicielami działek 404/16 i 404/17 o pozwolenie na oczyszczenie działek krzaków 
oraz dziko rosnących drzew. 
Właściciel ww. działek dzwonił do przewodniczącej i wyraził ustną zgodę na 
oczyszczenie działek.  

15. Do Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji o usunięcie wraku z parkingu 
miejskiego na ul. Wrocławskiej. 
Odp. Wrak nie stwarza zagrożenia. 



16. Do Pana Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji o rozmieszczenie 
lamp na ul. Wrocławskiej 9-19. 
Odp. Sprawę należy skierować do właściciela terenu na którym usytuowane są latarnie. 

17. Wielokrotne zgłaszanie do SM awarii oświetlenia na Osiedlu Staszica. 
18. Pisma z prośbą o uprzątnięcie działek na ul. Wrocławskiej do właścicieli. 
19. Pisma do Sanepidu w sprawie pojawienia się gryzoni na prywatnych działkach. 

Wizja lokalna na ww. działkach. 
20. Pisma do Zarządu “Biedronki” z prośbą o podjęcie kroków zapobiegających 

rozprzestrzenianiu się plagi szczurów. 
Firma deratyzacyjna kontroluje sklep. Sklep i jego obrzeża na zewnątrz są 
zabezpieczone wymaganymi łapkami i trutką. 

21. Do Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej z prośbą o przekazanie 
właścicielowi firmy Galtex SA o przycięcie korony drzew na ul. Wrocławskiej 9-11 od 
strony balkonów. 
 

W 2023 r. Zarząd Osiedla Staszica angażował się w różnego pokroju akcje oraz imprezy: 

1. Akcję “Posprzątaj swoje osiedle”. W akcji brała udział przewodnicząca, jej zastępca,  
3 członków Zarządu. Do akcji dołączyła również żona jednego z członków zarządu.  

2. Wspólnie z Radą Rodziców SP 19 zorganizowaliśmy  Festyn Rodzinny na terenie SP 19. 
Pozyskaliśmy sponsorów: SM Nowa, GSM, Uniwar Stacje Paliw, Uniwar 
Restaurant&Catering, VBusElba, Visee, Roto-Tools, Cynkownia, MOSiR, nagrody 
rzeczowe z Wydziału Gospodarki Komunalnej i inne. Na nasze zaproszenie w Festynie 
brał udział personel medyczny Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Jastrzębiu-
Zdroju, który badał naszym mieszkańcom poziom cukru we krwi oraz ciśnienie tętnicze. 

3. Sponsorowaliśmy pianę na  Festyn do Przedszkola Publicznego Nr 21 
4. W grudniu 2023 r.  zorganizowaliśmy bal w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej  

w Jastrzębiu-Zdroju. 

Bardzo dziękujemy za współpracę: Prezydentom Miasta, Naczelnikom oraz pracownikom wydziałów: 
Dialogu Społecznego, Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 
Środowiska, Zarządom Spółdzielni Mieszkaniowej Nowa i GSM oraz pracownikom administracji, Zarządowi 
MOSiR, Dyrektorowi MOK-u 

Współpraca z Wami to przyjemność.  

Przewodnicząca Zarządu  
        Osiedla Staszica 
      Monika Brachaczek 

 


